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• Dræn: Det er ikke lykkedes at finde en entreprenør til at kigge på opgaven, men vi arbejder videre 
med projektet. 
 

• Dialog med elektriker m.h.t. lampeløsning. 
 

• Økonomi ift. budgettet. 
 

• Vandstand i stabiliseret qua ændret vejrforhold i.f.t. sommeren. 
 

• Flere grundsalg på nordsiden i år, og flere byggerier i gang. 
 

• Konkursboet på vej til at blive lukket ned, stadig ingen løsning m.h.t. fællesarealer. 
 

• Nye velkomstbreve udarbejdet incl. henvisning til hjemmesiden. 
 

• Der er grundejere der nu har fået klippet beplantning ud med fællesvejen. 
  

 

 


